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Initiativärende 
 
Kommunfarmaceut 
 
Att bli äldre innebär för många att läkemedel kan bli en del av vardagen. Men 
med systematiska läkemedelsgenomgångar minskas biverkningar och 
interaktioner med olika läkemedel. Detta gör att man som äldre kan få en bättre 
livskvalitet som kan förbättras. 
 
Kommunerna har över tid fått ett allt större och mer kvalificerat hälso- och 
sjukvårdsuppdrag.  
Äldres läkemedelshantering blir alltmer komplicerad, och utgör i dag en central 
del av det kommunala vårduppdraget att vi anser att området bör ges högre 
prioritet. En kommunfarmaceut är med vid in och utskrivningar, genomgång av 
läkemedelsavstämningar, och är en bra kontakt med vårdcentralen eller andra 
vårdinrättningar. Att som kommunfarmaceut vara en läkemedelsexpert gynnar 
våra äldre men även våra anställda då de är ett stöd till sjuksköterskor och övrig 
personal. En fördel är även att farmaceuten kan kontakta patientens läkare när 
medicineringen inte fungerar. 
 
I våra nordiska länder, Norge, Danmark och Finland finns konceptet, men finns 
även i en närliggande kommun Göteborg där man har anställt 
kommunfarmaceuter. 
 
 
Förslaget innebär att: 
 
 Förvaltningen ges i uppdrag att utreda och ta fram ett förslag på en 

eventuell implementering av kommunfarmaceut. 
 
 Att omvärldsbevaka hur andra kommuner har gjort, tex hur 

kommunfarmaceuter fungerar i Göteborg. 
 
 
 
För Moderaterna, Kristdemokraterna och Sverigedemokraterna i vård och 
äldrenämnden: 
 
Moderaterna  Kristdemokraterna Sverigedemokraterna 
Anders Johansson  (M) Hans Gustafsson (KD) Björn Qvarnström             (SD) 
Anna Christensen  (M) Jörgen Åkesson   (KD) Ann-Charlotte Blomqvist  (SD) 
Pirita Isegran         (M)   Anette Eriksson                  (SD) 
Jan-Peter Ottaeus  (M)   Anders Dahlin                    (SD) 
 
 


